
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 18. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 750

Vil ministeren redegøre for, om der i kontrakten med Arriva – som står for at skulle over-

tage operatøransvaret på Svendborgbanen fra K21 i december 2021 – er taget højde for,

at operatøren kan risikere at stå i en situation, hvor der vil være store udgifter til indsæt-

telse af togbusser som følge af signalfejl?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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